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Protokół Nr 7/19
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 24 czerwca 
2019 r.
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:06

1. Sprawy regulaminowe.

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  zawiadomienie
o posiedzeniu Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Zapytał, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt nie zgłosił uwag ani wniosków.

Wobec  powyższego Przewodniczący poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja na temat realizacji inwestycji Park Wodny 3Fale.
3. Zgłoszenie wniosków do budżetu Miasta na 2020 r.
4.  Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w w wyniku głosowania  jednogłośnie 
przyjęła powyższy porządek obrad do realizacji.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał,  że wraz z  zawiadomieniem i materiałami
na Komisję radni otrzymali protokół z ostatniego posiedzenia komisji.
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 
protokół nr 6/19 z posiedzenia w dniu 23 maja 2019 r

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

Ad.pkt.2 Informacja na temat realizacji inwestycji Park Wodny 3Fale.
Przewodniczący Komisji Adam Treder stwierdził, że członkowie Komisji byli na terenie Parku 
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Wodnego i obejrzeli inwestycję. Ponadto radni otrzymali pisemną informację dotyczącą realizacji 
inwestycji.
(Informacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy radni mają jeszcze pytania lub uwagi, które chcieliby teraz zgłosić w tej sprawie?
Nikt się nie zgłosi.
Wobec powyższego stwierdził, że punkt obrad został zrealizowany.

Ad.pkt.3 Zgłoszenie wniosków do budżetu Miasta na 2020 r.

Przewodniczący Komisji Adam Treder zwrócił się do radnych o zgłaszanie wniosków.
Radny Bogusław Dobkowski zgłosił wnioski na piśmie.
(Wnioski radnego Dobkowskiego stanowią zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
Przewodniczący Komisji poddał wnioski radnego pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku  jednogłośnie przyjęła wnioski do budżetu 
zgłoszone na piśmie przez radnego Bogusława Dobkowskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski
Radna Beata Chrzanowska zgłosiła wniosek o zabezpieczenie w budżecie środków na zakup 
samochodu służbowego dla Urzędu Miejskiego i zabezpieczenie środków na doświetlenie parku 
przy ul. Sienkiewicza.

Ponadto Komisja jednogłośnie  zgłosiła wnioski o:

- zabezpieczenie w budżecie środków na zakup samochodu służbowego dla Urzędu 
Miejskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

- zabezpieczenie środków na doświetlenie parku przy ul. Sienkiewicza.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

Ad.pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Słupska za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
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Miasta Słupska za rok 2018. (Druk Nr 9/14)
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 9/20)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poprosił,  by  uzasadnienia  do  uchwał  były  bardziej
szczegółowe.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Słupska 
uprawnienia do określania wysokości cen i opłat za korzystanie z usług społecznych 
realizowanych przez spółkę Trzy Fale w Słupsku. (Druk Nr 9/19)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz ze zgłoszoną ustnie 
autopoprawką polegającą na dopisaniu w paragrafie 1 terminu „do dnia 31.12.2019”.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski
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– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 9/21)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 9/22)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Miasta Słupska, szczegółowości projektu budżetu oraz rodzajów materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. (Druk Nr 9/23)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.

 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
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Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 9/24)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Dodatkowych wyjaśnień udzielał Dyrektor ZIM Jarosław Borecki.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 9/26)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrali radni Bogusław Dobkowski i Beata Chrzanowska.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (3)
Beata Chrzanowska, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogusław Dobkowski, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Łukasz Jaworski, Artur Wiszniewski
(Projekty uchwał załączono do protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Słupsku)

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że do Komisji wpłynęły następujące pisma:
– odpowiedź Z-cy Prezydenta Miasta Marty Makuch z dnia 13 czerwca 2019 r. na pismo 

mieszkańca z dnia 13 maja 2019 r. zgłaszające wnioski do budżetu miasta.
(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.0004.49.2019),

– pismo Z-cy Prezydenta Miasta Marka Golińskiego z dnia 27 maja 2019 r., znak: ZF-RPF-
VI.0004.2.2019 informujące o dotacji na zadanie pn. „Budowa ulicy Legionów Polskich 
wraz z przebudową ulicy Zaborowskiej w Słupsku”. 
(Pismo stanowi zał nr 5 do niniejszego protokołu.)



6

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja zrealizowała porządek obrad.
Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna
                                                                                                                     Adam Treder


